國立中興大學台灣文學與跨國文化研究所
National Chung Hsing University Graduate Institute of Taiwan Literature and Transnational Cultural Studies
　　學年度第　 學期　碩士論文計畫發表會申請表

  Master's Thesis Proposal Presentation Application Form
	姓名
Name
	
	學號
Student ID
	

	系級
Program and Level
	□碩士班    年級       □碩士在職專班    年級
□Master’s Program Grade:    □In-Service Master’s Program Grade:

	聯絡電話
Contact Phone Number
	
	E-mail
	

	論文題目
Thesis Title
	（中文）

	
	（英文）

	申請人簽章
Applicant’s Signature
	
	申請日期
Date of Application
	　　年　　月　　日

	指導教授簽章
Advisor’s Signature
	
	系所主管簽章
Department Chair ’s Signature
	

	備註
Notes
	為免資源浪費，論文計畫發表當天所辦不另提供紙本發放。請發表人自行製作powerpoint，並務必於發表會前存入會場電腦中。
To avoid wasting resources, no hard copies will be provided by the office on the day of the thesis proposal presentation. Presenters must prepare their own PowerPoint slides and ensure they are saved on the presentation computer before the event.


※繳交本申請表一份（已完成申請人及指導教授簽章）。
Submit one copy of this application form (with signatures from both the applicant and the advisor).
※繳交論文計畫書紙本二份（指導教授及講評教授各一份）。
Submit two hard copies of the thesis proposal (one for the advisor and one for the reviewing professor).
※論文word電子檔（請mail至所辦信箱，taiwan@dragon.nchu.edu.tw）。
Submit the thesis in Word format via email to the department office at taiwan@dragon.nchu.edu.tw.
